الرئيس التنفيذي للمجموعة Group Chief Executive Officer

Date: 10

February

arv 2020

16 Jumada Al-Akhar

1441

Ref:

10/10/

89

/2020

To: CEO - Boursa Kuwait

Peace, Mercy and Blessings of Allah be upon you

Subject: Disclosure of Lawsuits and Court Judgments Court Judgement

In reference to the above, and in line with Kuwait Finance House 'KFH' compliance with Article 4-1-1/14 'Disclosure of Lawsuits and Court Judgments' of Chapter 4 'Disclosure of Material Information' of CMA Executive Bylaws Book 10 'Disclosure and Transparency', KFH would like to report the following:

- A first instance court ruling was issued on February 6, 2020 in the two law suits filed by Melas Investments Ltd Co. and Nasca Hollings Ltd Co. Against Yiaco Medical Co. and Al Salam Hospital Co., et als, regarding the assignment of an expert to explain the actions taken to sell the first defendant company's share in Al Salam Hospital company and the correctness of these actions and the ruling in light of the results of the expert's report that the sale was invalid and expeditiously stopping the ownership procedures and listing the shares in the shareholders' register until the case is resolved.
- The court ruled: " first, accepting the entry of Kuwait Finance House and KFH Capital Investment Co. as litigants in the law suit. Second, that the decision by the Board of Directors of the first defendant company to sell its shares to the second defendant company is void, obliging the first and second defendants to pay the appropriate expenses as well as KD 300 as actual attorney fees. The ruling dismissed all other claims.

Attached is Appendix (8) 'Disclosure of Lawsuits and Court Judgments' for your reference. A copy of the same has been submitted to CMA.

Best Regards, Mazin S Al Nahedh



التاريخ: 10 فبرايس 2020 م الموافق: 16 جمادى الآخر 1441 هـ الإشارة: 10/10/ 9 ع 2020/

ست التمويل الكويتي

Kuwait Finance House

السيد/ الرئيس التنفيذي - بورصة الكويت السلام عليكم ورحمة الله وبركاته

الموضوع: الإفصاح عن الدعاوى والأحكام القضائية حكم قضائي

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحرصاً من بيت التمويل الكويتي "بيتك" على الإلتزام بمتطلبات المادة رقم 4-1-14/1 (الإفصاح عن الدعاوى والأحكام القضائية) من الفصل الرابع (الإفصاح عن المعلومات الجوهرية) من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لهيئة أسواق المال، يفيد بيتك بما يلي:

- •قد صدر حكم "محكمة أول درجة" بتاريخ 6 فبراير 2020، في الدعويين القضائيتين المرفوعتين من (شركتي ميلاس انفستمنتس ليمتد، وناسكا هولينجز ليمتد) ضد (شركة ياكو الطبية وشركة مستشفى السلام وآخرين) وموضوعهما ندب خبير لبيان ما تم اتخاذه من إجراءات لبيع حصة الشركة المدعى عليها الأولى في شركة مستشفى السلام ومدى صحة هذه الإجراءات والحكم على ضوء ما يسفر عنه تقرير الخبير ببطلان البيع وبصفة مستعجلة وقف إجراءات نقل ملكية وقيد الأسهم في سجل المساهمين لحين الفصل في الدعوى.
- قضت المحكمة "أولاً: بقبول إدخال كل من بيت التمويل الكويتي وشركة بيتك كابيتال للاستثمار خصمين في الدعوى. ثانياً: ببطلان قرار مجلس إدارة الشركة المدعى عليها الأولى ببيع أسهمها في الشركة المدعى عليها الأولى والثانية بالمناسب من المصروفات وألزمتهما بمبلغ ثلاثمائة دينار مقابل أتعاب المحاماة الفعلية، ورفضت ما عدا ذلك من طلبات".

مرفق لكم نموذج رقم (8) "الإفصاح عن الدعاوى والأحكام القضائية"، هذا وقد تم تزويد السادة / هيئة أسواق المال بنسخة منه.

> وتفضلوا بقبول فائق الإحترام، مازن سعد الناهض

البريد الإلكتروني: www.kfh.com | corp@kfh.com

بيت التمويل الكويتي، شرم ك. المركز الرئيسي في دولة الكويت رقم السجل التجاري ٢٠٠٦ | رأس المال المدفوع ٢٠٠/ ٢٠٠. ١٩٧. ٦٩٠ د ك. صب ١٩٤٩ ٢٢. الصفاة ١٣١٠ - ١٣١١ الكويت ت: ٢٢١٥٥٨٦٢ ١٩٦٠ ع ٢٢٤٢٩٤٢ ١٢٥٠ إلى ٢٢٤١٩١ ع ٢٩٠

KUWAIT FINANCE HOUSE, KSCP | State of Ruwait | Gazquan | Puse |
Trade Registration No 26066 | Paid Up Capital KD 697,648,920/200 |
PO Box 24989, Safat 13110, Kuwait |
T: +965 22455862 - +965 22429943 | F: +965 22413920 |
E: corp@kfh.com | www.kfh.com

10 February 2020 Kuwait Finance House (KFH)

10 فبراير 2020 بيت التمويل الكويتي (بيتك)

Appendix (8)

Disclosure Form of Lawsuits and Court Judgments ملحق رقم (8) نموذج الإفصاح عن الدعاوى والأحكام القضائية

Court Judgement

حكم قضائي

Disclosure Form of Lawsuits and Court Judgments			نموذج الإفصاح عن الدعاوى القضائية		
Date	10 Febr	uary 2020	يخ 10 فبراير 2020		الثاريخ
Listed Company	Kuwait Finance House (KFH)				الشركة المدرجة
Case No	12543, 12544 / 2018 T.K/18				رقم القضية
Case Subject			موضوع القضية		
To assign an expert to explain the actions taken to sell the first defendant company's share in Al Salam Hospital Co. and the correctness of these actions and the ruling in light of the results of the expert's report that the sale was invalid and expeditiously stopping the ownership procedures and listing the shares in the shareholders' register until the case is resolved.			ندب خبير لبيان ما تم اتخاذه من إجراءات لبيع حصة الشركة المدعي عليها الأولى في شركة مستشفي السلام ومدى صحة هذه الإجراءات والحكم علي ضوء ما يسفر عنه تقرير الخبير ببطلان البيع وبصفة مستعجلة وقف إجراءات نقل ملكية وقيد الأسهم في سجل المساهمين لحين الفصل في الدعوي.		
Judgment Da	ate	Court Issued the Judgment	المحكمة التي أصدرت الحكم	تاريخ الحكم	
6 February 20	020	Court of First Instance	المحكمة الابتدائية	6 فبراير 2020	
Case Parties			أطراف الدعوى		
Plaintiff:		Defendant:	المذعي عليه:		المدّعي:
Melas Investment Co. Nasca Hollings L Others		Yiaco Medical Co. Al Salam Hospital.	شركة ياكو الطبية شركة مستشفى السلام آخرين		شركة ميلاس انفس ليمتد شركة ناسكا هولينا
Judgment is in favour of			الحكم لصالح		
The plaintiff: Melas Investments Limited Co. And Nasca Hollings Company Ltd.			المدعيتين: شركة ميلاس انفستمنتس ليمتد، وشركة ناسكا هولينجز ليمتد.		
The Concluding Judgement of The Court of First Instance			منطوق حكم أول درجة		
The court ruled:			قد قضت المحكمة:		
<u>First</u> : accepting the entry of Kuwait Finance House and KFH Capital Investment Company as litigants in the law suit.			أولاً: بقبول إدخال كلاً من بيت التمويل الكويتي وشركة بيتك كابيتال للاستثمار خصمين في الدعوى.		
Second: that the decision by the Board of Directors of the			ثانياً: ببطلان قرار مجلس إدارة الشركة المدعى عليها الأولى ببيع أسهمها		
first defendant company to sell its shares to the second defendant company is void, obliging the first and second defendants to pay the appropriate expenses as well as KD 300 as actual attorney fees. The judgment dismissed all other claims.			في الشركة المدعى عليها الثانية، مع إلزام المدعى عليهما الأولى والثانية بالمناسب من المصروفات وألزمتهما بمبلغ ثلاثمانة دينار مقابل أتعاب المحاماة الفعلية، ورفضت ما عدا ذلك من طلبات.		
The Concluding Judgement of The Court of Appeal			منطوق حكم الاستئناف		
· ·					
The Concluding Judgement of The Court of Cassation			منطوق حكم التمييز		
The Potential Effe	ect of The	Judgement on The Company	الأثر المتوقع على الشركة نتيجة الحكم		
There is currently no material impact of the judgment as it will be challenged.			ث سوف يتم الطعن على الحكم	، حالياً، حيد	 لا يوجد آثر مالٍ بالاستئناف.

as y AT